
 Nurzec-Stacja, dnia 24 października 2023r.  

 
 P R O T O K O Ł Nr XXXI/2023 

z XXXI Sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytej w dniu 24 października 2023 r.  

 
 Obrady XXXI sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja odbyły się w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy w Nurcu-Stacji. 

 

 Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1050. 

 

 Rada liczy 15 radnych, obecnych na posiedzeniu sesji było 15 radnych. 

 

Radni obecni: 

1. Olesiński Zbigniew Mirosław             

2. Podbielski Zenon                                 

3. Wojtkowski Wojciech                         

4. Wakuluk Irena                                     

5. Pawłowski Roman                               

6. Bartosiuk Mieczysław                          

7. Leoniuk Tomasz                                   

8. Grzyb Kamil                                        

9. Putko Aleksander                                

10. Jurczak Izabela Marzena            

11. Jaroszuk Anna          

12. Wiktoruk Grzegorz                              

13. Olesiuk Jerzy       

14. Dubiński Aleksander         

15. Jan Szpański        

 

/Listy obecności w załączeniu/          Zał. Nr 1. 

 

Spoza Rady w sesji udział wzięli: 

 

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy, 

2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy, 

3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy, 

4/ Pracownicy Urzędu Gminy Nurzec-Stacja. 

 

 Obradom XXXI sesji Rady Gminy przewodniczył Pan Zenon Podbielski – 

Przewodniczący Rady Gminy.  

 

Do punktu 1-go 

 

 Przewodniczący obrad otwierając obrady stwierdził, że na podstawie listy obecności  

w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym może obradować  

i podejmować uchwały Rada Gminy. 

 Kontynuując otwarcie obrad poinformował, że protokół z XXX sesji wyłożony był do 

wglądu radnych i obecnie znajduje się na sali obrad. Do protokołu wniesiono uwagi, które 

zostały naniesione. Na chwilę obecną nie wpłynęło więcej uwag do protokołu. Zapytał, czy są 

jeszcze uwagi do protokołu z XXX sesji Rady Gminy. 

 Więcej uwag do protokołu z XXXI sesji Rady Gminy nie wniesiono. 



 

 W związku z brakiem uwag do protokołu Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy. 

 W wyniku jawnego głosowania protokół z XXX sesji Rady Gminy Nurzec-Stacja został 

przyjęty jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu udział brało 15 radnych. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu /   Zał. Nr 2. 

 

Do punktu 2-go 

 

 W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon Podbielski przedstawił 

porządek obrad, a następnie zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad.  

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Do punktu 3-go: 

 

 Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami w tym z wykonania uchwał 

Rady przedstawił Pan Piotr Jaszczuk – Wójt Gminy. 

/Informacja o realizacji uchwał w załączeniu/ Zał. Nr 3. 

 Zwołanie XXXI sesji nadzwyczajnej Rady Gminy było spowodowane potrzebą 

wprowadzenia środków na do budżetu gminy Nurzec-Stacja celem uruchomienia przetargów w 

sprawie przebudowy dróg.   

 W okresie między sesjami realizowane były następujące zadania: 

- Gminie udzielono wsparcie finansowe w wysokości 600 tyś zł z przeznaczeniem na budowę 

żłobka w Nurcu-Stacji. Realizacja przedsięwzięcia planowana jest na 2024 tok. 

- otrzymaliśmy wsparcie od Wojewody Podlaskiego w formie dotacji na przebudowę drogi  

tzw. Ścianka we wsi Siemichocze. W 2024 roku przystąpimy do realizacji inwestycji.  

- z funduszu Polski Ład – PGR otrzymaliśmy wsparcie w wysokości 1milion 950 tyś. zł. 

Z czego ogłoszony przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej na drogę w 

Borysowszczyźnie  zakończył się podpisaniem umowy, a w miesiącu lutym będzie ogłoszony 

przetarg na budowę drogi.  

- również otrzymaliśmy dofinansowanie z funduszu Polski Ład na przebudowę drogi we wsi 

Augustynka, kwota dotacji wynosi 1 milion 950 tyś. zł. 

- na przebudowę dróg powiatowych będą ogłaszane przetargi, inwestycje te będą realizowane 

przez gminę Nurzec-Stacja w miejscowościach Augustynka, Borysowszczyzna aż do nowo 

pobudowanej strzelnicy.  

- zaplanowana jest inwestycja polegająca na przebudowie drogi od wsi Wyczółki aż do 

Augustynki 

- otrzymaliśmy dofinasowanie z funduszu rządowego Polski ład na modernizacje zabytków, tj.: 

Krespość w wysokości 500 tyś. zł i na Cmentarz Szwedzki  dofinasowanie w kwocie 400 tyś. 

zł. 

- do tej pory nie rozpoczęto prac naprawczych drogi powiatowej Żerczyce – Nurczyk, mimo 

zbliżającego się końca terminu na realizację inwestycji ubiegającego w miesiącu listopadzie. 

Starosta Powiatu zapewnia o terminowej realizacji inwestycji.  



- część odcinka drogi Wojewódzkiej biegnącej przez wieś Żerczyce została naprawiana, został 

zasypany rów melioracyjny, w wyniku czego powstał dojazd do świetlicy wiejskiej w tej 

miejscowości.  

- rozstrzygnięty został przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu 

gminy Nurzec-Stacja na rok 2024 

- jestem dziś po rozmowie z przedsiębiorstwem Maksbud obiecują, że przed 11 listopada 

wyleją asfalt czyli te drugą warstwę i dokończą prace remontowe na ul. Szkolnej. Jednocześnie 

poinformowali, że będą przechodzić na osiedle, aby dokonać nalania nalewki na ulicach 

objętych inwestycją.  

Do punktu 4-go: 

 Informacje o stanie realizacji zadań oświatowych za okres roku szkolnego 2022/2023 

przedstawiła Pani Wioletta Liana – Kierownik USC. 

 Uwag nie wniesiono. 

 W związku z powyższym  przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przyjęcie  

informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za okres roku szkolnego 2022/2023.  

 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu brało 

udział 15 radnych Rada przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych za okres 

roku szkolnego 2022/2023. 

/Protokół z głosowania w załączeniu / Zał. Nr 2. 

Do punktu 5-go: 

 Informacje o podmiotach skazanych oraz opinię prezesa sądu rejonowego przedstawił 

Pan Krzysztof Popławski – stanowisko ds. gospodarki komunalnej  i drogownictwa. 

 Dyskusja. 

 W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji  przewodniczący obrad poddał pod 

głosowanie przyjęcie informacji o podmiotach skazanych oraz opinię prezesa sądu rejonowego. 

 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu brało 

udział 15 radnych Rada przyjęła informację o podmiotach skazanych oraz opinię prezesa sądu 

rejonowego. 

/Protokół z głosowania w załączeniu / Zał. Nr 2. 

 

 

 

Do punktu 6-go: 

Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach: 

 

Do p. punktu 1-go: 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. przedstawiła Pani Maria 

Szatyłowicz — Skarbnik Gminy. 

 

Dyskusja. 

 



 Więcej uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

 W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. 

 

 W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie 15 głosami za, w głosowaniu brało udział 

15 radnych Rada przyjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 r. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu / Zał. Nr 2. 

/Uchwała Nr XXXI/334/2023 w załączeniu/ Zał. Nr 4. 

 

Do p. punktu 2-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-

Stacja na lata 2023-2028 przedstawiła Pani Maria Szatyłowicz — Skarbnik Gminy. 

 

Dyskusja. 

 

Więcej uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 

głosowanie uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-

Stacja na lata 2023-2028. 

 

W wyniku jawnego głosowania 15 głosami za, w głosowaniu brało udział 15 radnych 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nurzec-

Stacja na lata 2023-2028 

/ Protokół z głosowania w załączeniu/ Zał. Nr 2. 

/Uchwała Nr XXXI/335/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 5. 

 

Do p. punktu 3-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielnie dotacji z budżetu Gminy Nurzec-Stacja dla parafii 

Prawosławnej pw. Śww. Kosmy i Damiana w Telatyczach na wykonanie prac 

konserwatorskich przy zabytkowym budynku cerkwi przedstawiła Pani Iwona Jadczuk – 

stanowisko ds. zamówień publicznych i pozyskiwania środków unijnych. 

 

Uwag do omawianej uchwały nie wniesiono. 

 W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Nurzec-Stacja dla parafii 

Prawosławnej pw. Śww. Kosmy i Damiana w Telatyczach na wykonanie prac 

konserwatorskich przy zabytkowym budynku cerkwi. 

 

W wyniku jawnego głosowania 15 głosami za, w głosowaniu brało udział 15 radnych 

Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Nurzec-Stacja dla parafii 

Prawosławnej pw. Śww. Kosmy i Damiana w Telatyczach na wykonanie prac 

konserwatorskich przy zabytkowym budynku cerkwi. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu /   Zał. Nr 2.  

/Uchwała Nr XXXI/336/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 6. 

 

 

 



Do p. punktu 4-go: 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielnie dotacji z budżetu Gminy Nurzec-Stacja dla parafii 

Prawosławnej pw. Śww. Kosmy i Damiana w Telatyczach na wykonanie prac budowlano -  

konserwatorskich wewnątrz zabytkowej Cerkwi w Telatyczach przedstawiła Pani Iwona 

Jadczuk – stanowisko ds. zamówień publicznych i pozyskiwania środków unijnych. 

 

Dyskusja. 

 W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielnie dotacji z budżetu Gminy Nurzec-Stacja dla 

parafii Prawosławnej pw. Śww. Kosmy i Damiana w Telatyczach na wykonanie prac 

budowlano -  konserwatorskich wewnątrz zabytkowej Cerkwi w Telatyczach. 

 

 W wyniku jawnego głosowania 15 głosami za, w głosowaniu brało udział 15 radnych 

Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Nurzec-Stacja dla parafii 

Prawosławnej pw. Śww. Kosmy i Damiana w Telatyczach na wykonanie prac budowlano -  

konserwatorskich wewnątrz zabytkowej Cerkwi w Telatyczach. 

/ Protokół z głosowania w załączeniu /   Zał. Nr 2. 

/Uchwała Nr XXXI/337/2023 w załączeniu/   Zał. Nr 7. 

 

 

Do punktu 5-go 

Wolne wnioski i informacje. 

 

   W punkcie tym poruszono takie tematy jak: 

 

1. zapalenia światła ulicznego w godzinach porannych ze względu na dzieci czekające na 

autobus szkolny, 

2. dofinansowania oczyszczalni ścieków, 

3. zalegające drzewa przy drodze od miejscowości Stołbce do wsi Klukowicze, 

4. nowego przewoźnika dzieci uczęszczających do ZSP w Nurcu-Stacji „PKS Nova”. 

 

 Wójt Gminy Nurzec-Stacja dodatkowo poinformował Radnych, że został 

przeprowadzony przetarg w sprawie inwestycje polegającej na wymamienie hydrantów.  

W wyniku złożonych ofert i kosztów związanych z inwestycją, w każdej wsi będą wymienione 

po dwa hydranty. Wójt Gminy zwrócił się do sołtysów o ich wskazanie najbardziej 

potrzebnych do wymiany.  

 

 Ponadto przekazał informację, ze na stronie internetowej starostwa powiatowego został 

ogłoszony przetarg na wyłonienie wykonawcy w sprawie przebudowy drogi od wsi 

Borysowszczyzna nowo pobudowanej strzelnicy w kierunku Sokóla.  

 

 Przewodniczący obrad Pan Zenon Podbielski poinformował Radnych o wniosku i 

petycji które złożono do rady gminy celem rozpatrzenia. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady przekazał pisma do rozpatrzenia podczas posiedzenia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

 



 Poinformował również zebranych, iż do biura Rady Gminy wpłynęło pismo  

z Prokuratury Rejonowej w Siemiatyczach dotyczące zniszczenia dokumentu z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy. Prokuratura rozstrzygał, 

że dokonany czyn nie nosi znamion czynu karalnego na podstawie czego umorzono śledztwo w 

tej sprawie.  

  

Do punktu 6-go: 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Zenon 

Podbielski zamknął obrady XXXI Sesji Rady Gminy. 

 

 Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała                                                                           Przewodniczący Rady 

 

Kinga Drobisz                                                                            Zenon Podbielski 


